
محمدمحمدی ســدهی/ لیگ برتر بیست و 
یکم ایران آبســتن حوادث بسیاری بوده است. 
تغییر ســرمربیان تیم  ها، بیانیه نویســی و کسر 
امتیــاز تیم گل گهر ســیرجان از جمله اتفاقات 
مهمی بوده که تاکنون پشــت ســر گذاشته ایم. 
البتــه ایــن تنهــا اتفاقــات قابــل ذکــر نیســت و 
در هفته  هــای گذشــته، انتقــادات از داوری  هــا 
بــه اوج خــود رســیده و تقریبــاً هر هفته شــاهد 
مصاحبه  هــای اعتراضــی باشــگاه  ها، مربیان و 

بازیکنان علیه داوران هستیم.
بازنشســته  داور  اکبریــان،  محمدرضــا 
کشــورمان که در بازی سوپرجام )پرسپولیس- 
فولاد( از داوری خداحافظی کرد، در واکنش به 
این سؤال خبرنگار »ایران« که به قضاوت خود 
در سال  های اخیر چه نمره ای می    دهید، گفت: 
 »قطعاً به خودم نمــره قبولی می    دهم چرا که 
همیشــه با وجدانــم قضاوت کــردم و وجدانم 

راحــت اســت کــه هیچ گاه ســوت جهــت داری 
نــزدم. من در فضای مجازی نیســتم و چندان 
تحــت تأثیــر انتقــادات قــرار نگرفتم. همیشــه 
آن چیــزی را که دیدم و شــنیدم قضاوت کردم 
و دوســت داشــتم بهتریــن عملکــرد را داشــته 

باشم.«
او درخصــوص آخریــن قضــاوت خــود در 
ســوپرجام اظهــار داشــت:  »برخی  هــا معتقــد 
بودنــد ســوپرجام پرکارت تریــن بــازی  در طول 
ایــن ســال  ها بــود در حالــی کــه این بــازی یکی 
از بازی  هــای پــرکارت دوران داوری مــن بــود. 
بازی ســوپرجام بازی کاملًا درگیرانه و فیزیکی 
بــود و دلیــل آن هم تک بازی بودن ســوپرجام 
اســت. اکثر کارشناســان تمامی موارد اخطارها 
و اخراج  هــا را تأییــد کردنــد. متأســفانه بیشــتر 
کارت  هایی که در بازی  ها رد و بدل می    شــود به 
دلیل انضباط رفتــاری و عملکردی بازیکنان و 

مربیــان تیم  هاســت که 
البته تنهــا بایــد امیدوار 
بــود کــه ایــن بی انضباطی  ها 

اصلاح شود.«
کشــورمان  بازنشســته  داور  ایــن 
درخصوص سرایت اعتراضات به لیگ  های 
پایین تر افزود:  »عدم برخورد از سوی مسئولان 
چنیــن  افزایــش  باعــث  انضباطــی  کمیتــه 
اعتراضاتــی می    شــود. وقتی می    بیننــد که هیچ 
برخــوردی نمی شــود بازیکنــان بــه خودشــان 
اجازه می    دهند که همین مســیر را ادامه دهند. 
در همین لیگ امسال شاهد صدور بیانیه  های 
بســیار از تیم  هــای مختلــف بودیــم امــا هیــچ 
برخوردی با این تیم  ها صورت نگرفت. همین 
گونــه هــم اعتراضــات بیشــتر می    شــود و برای 
کســی هم اهمیت ندارد که داوران تحت فشار 
هســتند. قبلًا که فدراســیون رئیس داشــت آن 

گونه بود و حالا که رئیس هم ندارد.«
اکبریــان صحبت  هایــش را این گونــه ادامه 
داد:  »لیــگ برتر در نیــم فصل دوم قرار دارد و 
قطعــاً بازی  های پیش رو ســخت تر خواهد بود 
و ایــن ســختی  ها فشــار را روی داوران چندیــن 
داوری  هیــچ  شــرایط  ایــن  بــا  می    کنــد.  برابــر 
نمی توانــد قضــاوت کنــد و باید منتظــر صدور 
بیانیــه تیم  هــا علیــه داوران باشــیم. در حــال 
حاضــر تیم  هــا در لیگ یــک و لیــگ دو قبل از 
بازی شــروع به جوسازی علیه داوران می    کنند. 

من گاهی دلــم برای داوران تنگ می    شــود اما 
از خودم می    پرسم که چگونه در این فضای بد 
قضاوت کردم؟« او درخصوص افشاگری  هایی 
که داوران داشــتند و در پاســخ به این سؤال که 
آیا شما با پیشنهاداتی برای قضاوت جهت دار 
مواجه شده اید، افزود:  »من تا به حال با چنین 
موضوعاتــی مواجــه نشــدم و توصیــه مــن بــه 
داوران جوان این اســت که بایــد داوران حریم 
خــود را حفظ کننــد و با هر کســی ارتباط برقرار 

نکنند.« 
ایــن داور بازنشســته بیــان داشــت:  »بایــد 
قبــول کنیــم که کشــورهای اروپایی 100 ســال از 
ورزش مــا جلوتــر هســتند و ما قطعــاً به این ها 
داوران  کــه  اســت  ایــن  واقعیــت  نمی رســیم. 
ایرانــی جلوتر از فوتبال مان هســتند، داوری ما 
همانند ورزش  هــای انفرادی اســت. داوری ما 
همانند کشــتی ایرانــی، قهرمان جهان اســت. 
الان آقــای علیرضــا فغانــی و ســایر دوســتان 
مهمــی  مســابقات  در  می    بینیــد  کــه  هســتند 
همچون جــام جهانی و المپیک می    درخشــند 
و ایــن نشــان دهنــده کیفیــت بــالای داوران ما 

نسبت به فوتبال مان است.«
اکبریان گفت:  »من 25 سال قضاوت کردم 
و خیلــی ســخت اســت که بعــد از این ســال  ها 
کاری را کــه دوســت داری رها کنــی. من در این 
25 ســال بیــش از 25 هــزار کیلومتــر دویــدم 
و نزدیــک بــه 100 هــزار کیلومتــر ســفر رفتــم. 
داوری تعهــد اســت و ایــن تعهــد کار را بســیار 
ســخت می    کند. مــن به تعهدم وفــادار بودم و 
بار این تعهد از روی من برداشــته شــد. داوری 
بار شــخصیتی دارد و من در طول این ســال  ها 
دوســتان خوبــی پیــدا کــردم و بــه 80 درصد از 
خواســته  هایم رســیدم. داوری بار مالــی ندارد 
و داوران خیلــی بیشــتر از درآمدشــان هزینــه 

می    کنند.«
اظهــار  کشــورمان  بازنشســته  داور  ایــن 

بازی  هــای  مثــل  بازی  هــا  »بعضــی  داشــت:  
حذفــی و پلی آف استرس زاســت، ایــن بازی  ها 
بسیار ســخت است. تصمیم اشــتباه در چنین 
بازی  هایــی باعــث ســقوط یــا صعــود یکــی از 
دو تیــم می    شــود، البتــه در ایــن بازی  ها شــاید 
اشــتباهاتی داشــته باشــم امــا از نظــر مــن در 
کل قضاوت  هــای مــن منطقــی و قابــل قبــول 
بود. ما داوران بســیار جــوان و خوبی داریم اما 
بزرگتریــن مشــکل داوری در کشــور ما فشــاری 
است که توسط رسانه  های مجازی و طرفداران 
تیم  هــا در فضای مجازی انجــام می    دهند. اگر 
ایــن فشــار کمتــر شــود قطعــاً داوران مــا بهتر 
قضاوت خواهند کرد. ما داوران بســیار بزرگ و 

خوبی داریم.«
او درخصوص حســرت  های خــود این گونه 
در   2015 و   2014 »ســال  های  کــرد:   صحبــت 
لیســت داوران بین المللی بودم، قسمت نشد 
کــه در لیســت داوران الیــت قــرار بگیــرم و این 
به دلیل شــرایط ســنی من بود. یک سال سنم 
بالاتــر از ســن مــورد نظــر بــود و بــه ایــن دلیل 
نتوانســتم در آســیا قضاوت کنم. تنها حسرتم 
قضاوت در آســیا بود. یک بار در دربی قضاوت 
کردم و دوســت داشــتم که بیشــتر از ایــن داور 
دربــی باشــم. قضــاوت در دربــی هــم ســخت 
 VAR اســت هم شیرین.« اکبریان درخصوص
گفــت:  »عمر مــا به VAR نرســید و VAR مثل 
جــاده تهــران - شــمال اســت و تــا زمانــی کــه 
فــازش کامــل شــود، زمــان زیــادی می    بــرد اما 
دوســتان پیگیر هســتند. حدســم این اســت که 
1401 یا VAR 1402 به ایران بیاید. VAR کمک 
زیادی بــه داوران می    کند، وقتی داور این حس 
را داشــته باشد که اگر اشتباهی کند، کسی باشد 
کــه اشــتباهش را تصحیح کند قطعاً آســوده تر 
قضــاوت خواهــد کــرد تــا اینکــه داور بدانــد که 
تصمیم گیرنده نهایی است. VAR هم به داور 

کمک می    کند هم به عدالت.«

 برای کسی اهمیت ندارد که داوران تحت فشار هستند
  از خودم می    پرسم که چگونه در این فضای بد قضاوت کردم
  همیشه با وجدانم قضاوت کردم
  داوری ما همانند کشتی ایرانی، قهرمان جهان است
  VAR مثل جاده تهران - شمال است

صندلی ریاست برای عزیزی خادم لرزان بود

خداداد: این بچه ها مرا یاد کودکی خودم انداختند
خــداداد عزیزی، پیشکســوت فوتبال مشــهد و بازیکن اســبق تیم ملی در 
حاشــیه جشنواره فوتبال ستاره ها در مشهد اظهار کرد: »خودم در زمین  های 
خاکی بازی کردم و می    دانم فوتبال چقدر در حاشــیه مشــهد مورد اســتقبال 
است. امروز وقتی برخی بازیکنان حاضر در این جشنواره را دیدم که از حاشیه 
شــهر آمده بودند، یاد گذشــته خودم افتادم. وقتی با برخی بازیکنان در این 
جشنواره صحبت کردم، متوجه شدم تعدادی از آنها برای معیشت خانواده 
کارگــری می    کنند، در کنــارش درس می    خوانند و به فوتبال هــم می    پردازند. 
آنها می    گفتند آرزو داشــتند چهره  هایی مثــل رحمتی، آندو، بادامکی و حتی 
خود من را از نزدیک ببینند و خوشحالم که با کار شهرداری مشهد توانستیم 
آنها را خوشحال کنیم. هرچقدر در حوزه پایه و مناطق کم برخوردار کار شود، 
کم است.«او درخصوص اتفاقات فدراسیون و عزل عزیزی خادم خاطرنشان 
کرد: »کسانی که سال گذشته برای عزیزی خادم رأی جمع می کردند، علیه او 
متحد شدند و او را عزل کردند. از این اتفاقات در فوتبال ایران دیده می شود. 
آقایانی که فوتبالی نیســتند و به اینجا می آیند، حواس شان باشد که صندلی 
ریاســت لرزان اســت. ایــن صندلی ریاســت فدراســیون از همه بیشــتر برای 
عزیزی خادم لرزان بود. اتفاق نادری در فوتبال ایران رخ داد که هیأت رئیسه 

متحد شدند و رئیس فدراسیون را برکنار کردند.«
عزیزی ادامه داد:  »فوتبال ایران پر از لابی است و عزیزی خادم هیچ کسی 
را بــرای خودش نگه نداشــت. علی دایــی حدود 10 تا 1۵ســال قبل گفته بود 
که هر کســی لابی قوی تری داشــته باشــد، کارش را 
راحت تر انجام می دهند. در فدراسیون هم همین 
اتفــاق رخ داد. بایــد منتظر بمانیــم تا ببینیم در 
مجمع چه اتفاقی می افتد. طبیعتاً هر کســی که 
آن موقع لابی قوی تری داشته باشد، رأی خواهد 
آورد. عزیزی خــادم هــم الان دنبــال لابی گــری 
اســت تــا رأی جمع کنــد.« بازیکن اســبق تیم ملی 
کشــورمان در پاســخ بــه اینکــه عــزل عزیزی خادم 
در آســتانه جام جهانی به تیم ملــی لطمه ای وارد 
خواهد کــرد یا خیر، گفت: »تغییرات فدراســیون 
به بدنه فوتبال ارتباطی ندارد. اســکوچیچ نتیجه 
گرفتــه و بی معرفتی اســت او را کنار بگذارند. فکر 
نمی کنم فدراســیون آنقدر پولدار باشــد که مربی 
بــزرگ بیاورد. اســکوچیچ می تواند کمک کند اما 
تغییرات فدراســیون نشــان داد هر اتفاق عجیبی 

ممکن است رخ دهد.«

جهانبخش: می خواهم به عملکرد خوبم ادامه دهم
علیرضا جهانبخش در تابستان امسال از برایتون راهی فاینورد شد تا دوباره 
عملکرد درخشــان خود در لیگ هلند را تکرار کند. او در ابتدای فصل نمایش 
پرفراز و نشــیبی داشت ولی در حال حاضر توانسته به عنوان یکی از مهره های 
بزرگ تیم آرنه اسلات لقب گیرد. گل او در هفته گذشته مورد تمجید همگان 
قرار گرفت و جهانبخش نشان داد که چقدر از لحاظ بدنی آماده است. همین 
مســأله باعث شــد رســانه هلندی ESPN با او مصاحبه ای انجام دهد و ستاره 
کشورمان در این مصاحبه بیان داشت: »من با بچه های جوان تیم زیاد صحبت 
می کنم و می خواهم احساس خوبی داشته باشند. از وقتی به لیگ هلند آمده ام 
خیلی به شهر روتردام سفر نکرده بودم اما الان که در این شهر هستم احساس 

خوبی دارم. فاینورد باشگاه زیبایی است و شهر زیبایی نیز دارد. 
اســتادیوم این تیم فوق العاده است.« جهانبخش ادامه داد: 
»می دانم که کیفیت بالایی دارم و می توانم به تیم کمک کنم. 

برایم خیلی مهم است که بتوانم عملکردم را ادامه دهم.« 
ستاره کشورمان مدعی شد که ماه های اول در تیم های 

جدید بسیار سخت است زیرا خیلی زود نمی تواند با 
تیم سازگار شود. او اکنون شناخت خوبی از فاینورد 
دارد و همین مسأله باعث شده احساس خوبی 
در تیم داشــته باشــد. وی اظهار داشــت: »اوایل 
حضــورم در نایمخن، آلکمار و برایتون لحظات 
ســختی بود زیرا طول کشید تا با تیم سازگار شوم 

و حس خانه به من دســت بدهد ولی الان مردم را 
می شناســم و امیدوارم در نیمــه دوم فصل عملکرد 

خوبی به ثبت رسانم.«

نامه مشترک سرخابی ها برای دریافت حق پخش 
حــق پخــش تلویزیونــی موضوعــی اســت کــه در ســال های اخیــر مدیران 
ســرخابی بارها نســبت به دریافت آن اقدام کرده اند، اما هیچ گاه این موضوع 
توســط رسانه ملی عملی نشد و دســت فوتبالی ها از دریافت حق پخش کوتاه 
مانــد. در جدیدتریــن اقدام، رضا درویش و مصطفی آجورلــو در نامه ای که به 
تهیه کنندگان برنامه های تلویزیونی شــب های فوتبالی، فوتبال برتر، ورزشــگاه 
و ورزش و مردم ارســال شــده، خواســتار پرداخت حق پخش شــده اند. در این 
نامــه مدیران دو باشــگاه پرســپولیس و اســتقلال اعلام کرده اند کــه در صورت 
عــدم توافق تهیه کننــدگان این چهــار برنامه اصلی صداوســیما بــرای فوتبال 
ایــران، امــکان پخش خلاصه بازی ایــن دو تیم در برنامه های ذکر شــده وجود 
نخواهــد داشــت. واحــد مرکزی خبر و شــبکه خبر نیز جزو مخاطبــان این نامه 
هستند. همچنین در این نامه تأکید شده که خبرنگاران، تصویربرداران و سایر 
عوامل این برنامه های تلویزیونی برای حضور در بازی پرسپولیس و استقلال و 
پوشــش بازی های دو تیم سرخابی پایتخت، باید »مراجعه به باشگاه و انجام 
توافقات« را در دستور کار خود قرار دهند. در این نامه اعلام شده که در صورت 
عدم توافق، از حضور عوامل برنامه ها در ورزشگاه ممانعت خواهد شد. به این 
ترتیب درخواست برای پرداخت حق پخش، به این شکل وارد مرحله جدیدی 
خواهد شــد و باید دید که مســئولان صداوســیما چه واکنشــی بــه این موضوع 
خواهنــد داشــت. بــازی روز دوشــنبه پرســپولیس و مس رفســنجان نخســتین 
دیداری اســت که پس از ارســال این نامه برگزار می شــود و بایــد دید که صدا و 

سیما چه واکنشی نسبت به این نامه خواهد داشت.

آجورلو: یزدانی سرباز است ،  مرادمند می تواند بازی کند
 مدیرعامل باشــگاه اســتقلال بعد از ظهر دیروز در نشســت هم اندیشــی با 
پیشکسوت های این باشگاه گفت: »ما برای قهرمانی 11 بازی دیگر داریم و این 
11 بازی را هم باید با آرامش سپری کنیم. ما باید به 2 جام پیش روی خود نگاه و 
تمرکز کنیم. ما مثل بقیه نیستیم که تعیین کنیم و 3 امتیاز بازی ها را در میدان 
به دست می آوریم. من به مجیدی گفتم برای قهرمانی، ۷۵ امتیاز از ۹0 امتیاز 

ممکن می خواهم و برای این مسیر به کمک شما و هواداران نیاز دارم.«
مصطفی آجورلو ادامه داد: آیین نامه وقتی می گوید بازیکنی در سطح ملی 
است، چرا نمی گذارید در تیم باشد وقتی 28 ساله است؟ من دنبال بی قانونی 
نیســتم. همه هویت من قانون اســت. چرا کســی صدایش بلند نمی شــود که 
بگویند کار ما بی قانونی اســت؟ مرادمند 28 ســال دارد و در اردوهای تیم ملی 
بوده و تا 30 ســالگی می تواند در اســتقلال باشــد. ســیاوش یزدانی 30 ســالش 
اســت و سرباز اســت. چرا یزدانی را یکم اسفند به سربازی فراخواندید؟ چرا 8 
روز زودتر این بازیکن را دعوت کردید؟ این بازیکن را به ســپاه بردید و به هیچ 
تیمی نمی تواند برود. این بازیکن در کدام پادگان می تواند تمرین کند؟ مرجع 
تشخیص بازیکن ملی فدراسیون و وزارت ورزش است. صدای ما بلند است که 

نگذاریم بی قانونی درباره استقلال رخ دهد.
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گــروه ورزشــی/ یحیــی گل محمدی، ســرمربی پرســپولیس 
در نشســت خبــری پــس از بــازی این تیم بــا گل گهر ســیرجان 
ضمــن گلایه مجدد از وضعیت مالی شــاگردانش مدعی شــد 
قــرار بود باشــگاه پرســپولیس قبل از دیدار بــا گل گهر مبلغی را 
بــه اعضای تیم پرداخت کند اما بــه حدی این مبلغ کم بود که 
آنهــا راضی نشــدند این پــول را دریافت کنند. این در شــرایطی 
اســت که مدیریت پرســپولیس با وجود نارضایتی سرخپوشان 
5 درصــد قراردادشــان را روز پنجشــنبه بــه حســاب  آنهــا واریز 

کــرد تــا دریافتــی آنهــا در ایــن فصــل بــه 40 
درصد برســد. البتــه ظاهراً رضــا درویش 

و همکارانــش در تلاش هســتند قبل 
از بــازی بــا مــس رفســنجان بخــش 
دیگری از قــرارداد پرسپولیســی ها را 
پرداخت کنند تا آنها با روحیه بهتری 
به مصــاف حریف بروند. شــاگردان 
یحیی گل محمدی دوشنبه در هفته 

بیستم لیگ برتر میزبان مس هستند. 
خبــر دیگــر درخصــوص پرســپولیس حضــور شــرزود 

تمیروف، مهاجم 23 ساله ازبکستانی در تهران است.  
به گزارش ورزش سه، این مهاجم مدنظر سرخپوشان 
دیــروز در حالــی بــه تهــران آمد که ســایه زمان فســخ 
قــرارداد او و بازیکــن آزاد بــودن بــر ســر ایــن انتقــال 

ســنگینی می کــرد. بســیاری اعتقاد داشــتند با توجه 
به اینکه بر اســاس گفته  های وب سایت چمپیونات 
و همچنین ادعای ســایت ترانســفر مارکت او تحت 
قرارداد پاختاکور ازبکســتان اســت بــه همین خاطر 
نمی تواند با پرسپولیس قرارداد جدیدی امضا کند. 
مشــکل خرید مهاجم برای پرســپولیس این است 
کــه با توجه به بســته شــدن پنجره نقــل و انتقالاتی 

در ایــران، قرمزها طبق قانون فیفا فقط می توانند با 
بازیکنانی قرارداد امضا کنند که تا پایان روز 23 بهمن 

)روز پایانی نقل و انتقالات زمستانی در ایران( قرارداد خود را با 
باشگاه شان فسخ کرده باشــند. بنابراین مهاجم ازبکستانی که 
روز 30 بهمــن در یک بازی دوســتانه برای پاختاکــور به میدان 
رفته بود و همچنین با این باشــگاه ازبکســتانی تمرین می کرد، 
بــه نظر امکان امضــای قرارداد با قرمزها را ندارد اما اســتعلام 
باشگاه پرسپولیس چیز دیگری را نشان داد. براساس استعلام 
پرســپولیس تمیروف تا ســال 2023 با پاختاکور قرارداد داشت 
ولــی روز 21 بهمن )10 فوریه( قراردادش را فســخ کرد تا به این 
ترتیــب و به شــکلی معجزه آســا جــزو بازیکنانــی قرار 
بگیــرد که پرســپولیس می تواند با آنها قــرارداد امضا 
کند چرا که پنجره زمســتانی در ایران 23 بهمن به 
پایان رســیده بود. شــنیده  ها حاکی از آن است 
که باشــگاه پرسپولیس پیشــنهاد قرارداد 
یــک و نیم ســاله را به تمیــروف داده 
امــا باتوجه به ســن و ســال پایین، در 
صــورت پذیــرش از ســوی بازیکــن، 
پرســپولیس مایــل اســت تا یــک ســال دیگر به 
مدت قرارداد او اضافه کند. این در حالی اســت 
که البته هنوز طرفین به توافق نهایی نرسیده اند 
و امضای قرارداد با این بازیکن هم هنوز نهایی 
نشــده و باید دیــد امروز )یکشــنبه( چه اتفاقی 

رخ می دهد. 
نکته مهــم در خصوص ایــن بازیکن ازبک 
تعــداد بــازی هــای ملــی محــدود اوســت. بــه 
گزارش »ایران«، تمیروف تنها 28 دقیقه برای 
تیــم ملی ازبکســتان بــازی کرده اســت و طبق 
قوانیــن لیــگ ایــران حدنصــاب 3 بــازی ملی 
را ندارد. با این شــرایط ســرخ هــا باید مراقب 
باشــند کــه پرونده بازیکــن گابنــی گل گهر که 
منجر به کسر امتیاز از این تیم سیرجانی شد، 

این بار برای پرسپولیس تکرار نشود.

خطر پرونده بازیکن گابنی برای مهاجم ازبک پرسپولیس  
5 درصد دیگر از قرارداد پرسپولیسی  ها واریز شد

رئیس ســازمان خصوصی سازی که 
دیــروز در برنامــه »ســلام صبح بخیر« 
را  توضیحاتــی  بــود،  شــده  حاضــر 
درخصــوص نحــوه واگــذاری 2باشــگاه 
همچنیــن  و  پرســپولیس  و  اســتقلال 
ســود  و  دارایی  هــا  بدهی  هــا،  میــزان 
حســین  کــرد.  ارائــه  باشــگاه   2 ایــن 
انتقاداتــی  درخصــوص  قربــان زاده 
2باشــگاه  بــالای  ارزشــگذاری  بــه  کــه 
اســتقلال و پرســپولیس وارد می شــود، 
گفــت:  »دارایــی فیزیکی این 2 باشــگاه 
زیاد نیســت. ایــن ارزش 3 هــزار و 210 
میلیــاردی یا 2 هــزار و ۷80 میلیاردی، 
بخش عمــده اش برای برند 2 باشــگاه 
است. ارزشــگذاری برندشــان اقتضای 
خاص بومی این کشور را دارد. اولین بار 
اســت که صورت های مالی حسابرسی 

اســتقلال و پرسپولیس منتشر می شود. 
مــواردی را حســابرس به عنــوان ابهام 
مطرح کرده که مثلًا فردی چه بازیکن، 
چه سرپرســت، چه ســرمربی، چه کادر 
فنی، چــه مدیر یــا عضو هیــأت مدیره 
بوده، یــک نکته مالــی همچنان مبهم 
مانده، مثلًا پولی یا زمینی یا آپارتمانی 
را گرفتــه و برنگردانــده، این هــا همه با 
جزئیات به عنوان بندهای حسابرســی 

وجود دارد.«
 1۹8 حــدود  »الان  داد:  ادامــه  او 
میلیارد تومان باشــگاه اســتقلال و 1۹3 
پرســپولیس  باشــگاه  تومــان  میلیــارد 
کــه  داشــتند  بخشــش  قابــل  مالیــات 
می توانســتند از طــرق رســمی پیگیری 
کننــد، درخواســت بدهنــد و بخشــیده 
شــود. رقــم غیرقابــل بخشــش حــدود 

۷3 تــا ۷5 میلیــارد تومــان بــوده چون 
روزانــه کنتــور می اندازد و ایــن اعدادی 
که می گویم برای هفته گذشته است.«

خصوصی ســازی  ســازمان  رئیــس 
اعــلام کــرد: »در جلســاتی کــه بــا وزیر 
ورزش و جوانــان جبلــی و همکارانــش 
در صدا و سیما داشتیم به تفاهم  هایی 
رســیدم که به درآمدزایی 2باشــگاه در 
ســال آینده کمــک می کند پــس آینده 
این 2باشگاه با گذشــته متفاوت است. 
ان شــاءالله اگر کمک کننــد این اتفاق تا 

15 اسفند می افتد.«
قربانــی درخصــوص اینکه در ســال 
جــاری قرار اســت چنــد درصــد واگذار 
شــود و آیــا کل ســهام 2باشــگاه واگذار 
می شــود یا نه 51 درصد به هوادار و 4۹ 
درصــد به دولت می رســد،  گفــت: »ما 

تا قبــل از پایان ســال حــدود 10 درصد 
ســرمایه  درصــد   50 کــه  را  باشــگاه   2
تلقــی می شــود بایــد بــه مــردم واگذار 
کنیــم. واگذار شــدنش به مــردم هم از 
طریــق مشــارکت در افزایــش ســرمایه 
در فرابورس اتفاق می افتد. ان شــاءالله 
به عنوان یک جشــن ملــی در روزهایی 
که مردم شــادی می کننــد و میلاد ائمه 
اطهــار کــه ابتدای شــعبان اســت، این 
اتفــاق بیفتــد و مردم مشــارکت کنند و 
برای اولین بار مردم و هواداران بتوانند 
سهامدار 2 باشگاه شوند. مابقی هم در 
ســال بعد تا مردادماه انجام می    شــود 
کــه تغییر ترکیب ســهامداری را داریم. 
یعنــی ســهامداری دولــت از ۹0 درصد 
بــه زیــر 50 درصد، یعنی بــه حدود 4۹ 

درصد کاهش می یابد.«

رئیس سازمان خصوصی سازی اعلام کرد:

در اعیاد شعبانیه مردم سهامدار سرخابی  ها می    شوند

گروه ورزشــی/ محمدحسین مرادمند و ســیاوش یزدانی 
دو بازیکنی هســتند که به دلیل مشــکل ســربازی مجوز بازی 
ندارند و گفته می شــود باید در تیم های نظامی فوتبال شــان 
را پیگیــری کنند. با این حال این دو بازیکن دیروز با تصمیم 
فرهاد مجیدی در تمرین اســتقلال شرکت کردند تا آمادگی 
بدنی خود را حفظ کنند. مدیران اســتقلال در تلاش هســتند 

مشــکل ایــن دو بازیکــن را تا پایان فصل حــل کنند. خبر 
دیگــر درخصــوص وریــا غفــوری، کاپیتــان اســتقلال 
اســت. غفــوری قبل از بــازی با فجرسپاســی در هفته 
نوزدهــم لیــگ برتــر بــه دلیــل مســائل انضباطی از 

حضور در تمرین استقلال منع شد. در این بین 
برخی مدیران اســتقلال قصد دارند بین 

مجیدی و غفــوری میانجیگــری کنند 
تــا زمینه بازگشــت کاپیتــان آبی ها 

بــه تمرینــات را فراهــم کنند. با 
خبــر  اســتقلال  از  حــال  ایــن 
می رســد غفوری در بــازی با 
نســاجی هــم بــه طــور قطع 
غایــب خواهد بــود و بعد از 

این بــازی جلســاتی برای 
بازگشــت او بــه تمرینات 
برگــزار می شــود. گفتنــی 

اســت در روزهــای گذشــته 
مصطفی آجورلو مدیرعامل باشگاه استقلال 

شــخصاً با غفوری صحبت کرد و قرار شــد این 
بازیکن دوشــنبه هفته جاری به باشــگاه برود تا 
دربــاره اتفاقــات رخ داده در کمیتــه انضباطی 
باشــگاه صحبــت کنــد. اســتقلال در نیم فصــل 

خریدهای خوبی داشت که یکی از آنها عزیزبک 
فجر سپاســی  بــا  بــازی  در  کــه  اســت  آمانــوف 
نمایش بی نقصی در ترکیب اســتقلال داشــت. 

آمانوف که برای تقویت خط هافبک اســتقلال با این باشگاه 
قــرارداد امضــا کــرده در بازی بــا تراکتور بــرای اولیــن بار در 
ترکیــب ثابت اســتقلال به میــدان رفت ولــی نمایش خوبی 
نداشت تا جایی که در اوایل نیمه دوم جای خود را به روزبه 
چشــمی داد. با این حال آمانوف در بازی با فجرسپاســی در 
پســتی تهاجمی تــر از بــازی قبلی به میدان رفــت و بجز یک 
شــوت زیبا کــه در نیمــه اول زد، در نیمــه دوم یکی دو بار 
هم تیمی های خــود را صاحب موقعیت کرد تا نشــان 
بدهــد بازیکن باکیفیتی اســت. هواداران اســتقلال در 
فضای مجازی از عملکرد آمانوف بسیار راضی هستند 
و در همیــن ابتــدای کار او بــه بازیکــن محبوبــی تبدیل 
شده است. استقلالی ها از بازی های سرور جپاروف 
در لیــگ هفدهــم خاطره بســیار خوبــی دارند و 
حالا امیدوار هستند دومین بازیکن ازبکستانی 
در ایــن تیم هم نمایش خوبی داشــته باشــد. 
خبر دیگر درخصوص ثبت شــکایت فرشید 
ســابق  هافبــک  اســت.   AFC در  باقــری 
آبی ها که بابت عدم دریافت مطالباتش 
از این باشــگاه به فدراســیون فوتبال 
شــکایت کــرده بــود، بعــد از اینکــه 
از مراجــع داخلــی به نتیجه نرســید 
شکایت خود را در AFC به ثبت رساند. 
شــکایت باقــری از اســتقلال بــه بســته شــدن پنجــره 
نقل و انتقالاتی این باشــگاه در نیم فصل منجر شــده 
بود، ولی کمیته تعیین وضعیت فدراســیون فوتبال 
در روز پایانــی نقل و انتقــالات اجــازه ثبــت قــرارداد 
صالــح حردانــی و عزیزبــک آمانوف را به این باشــگاه 
داد و حــالا بــه همیــن دلیــل باقــری از کمیتــه تعییــن 
وضعیــت به کمیتــه انضباطی AFC شــکایت کرده و از 
کنفدراســیون فوتبال آسیا پیگیر شکایت و مطالباتش از 

استقلال است.

سیاوش یزدانی و محمدحسین مرادمند با استقلال تمرین کردند

میانجیگری مدیران برای بازگشت  وریا  غفوری

گفت وگوی»ایران« با محمدرضا اکبریان که در سوپرجام برای آخرین بار قضاوت کرد

داوری ایران از فوتبالش جلوتر است


